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Az október 14-én, a csíkszeredai Segítő Mária Líceum dísztermében tartott megbeszélésen a
diáktanácsok vezetőin és képviselőin kívül részt vett 
Szentes Antal 
megyei tanácsos, 
Csedő Zsófia 
a megyei ifjúsági és sportigazgatóság képviseletében, valamint 
Ferencz S. Alpár 
főtanfelügyelő. Közös céljuk, hogy az új tanévben minél színesebb és kiterjedtebb legyen a
diáktanácsok tevékenysége.

  

  

Szentes Antal elmondta, Hargita Megye Tanácsa lehetőségeihez mérten felkarolja a diákok
kezdeményezéseit. A megyei tanácsos szerint fontos, hogy a diákok ne a tanároktól,
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intézményektől, civilszervezetektől várják különböző események szervezését, hanem ők maguk
bonyolítsák le, hiszen ők ismerik a legjobban igényeiket, elvárásaikat.

  

Ferencz S. Alpár főtanfelügyelő kifejtette, hogy az általa vezetett intézmény célja minél
szorosabb együttműködés kialakítása a megyében működő diáktanácsokkal, hogy lehetőség
szerint megkönnyítse tevékenységüket. Cél, hogy az intézmény ne csak koordináló, hanem
támogatói szerepet is betöltsön, a diákok tevékenységét pedig a diáktanácsoknak kell
egybefogniuk. Ezek megyei szintű események szervezésével a sport, szórakozás, művelődés,
tanulmányok terén gazdagabbá tehetik, felvirágoztathatják a megye diákéletét.

  

  A továbbiakban bemutatták a diáktanácsokra vonatkozó aktuális törvényeket, majd kötetlen
beszélgetésen kerestek választ a diákokat foglalkoztató kérdésekre.  
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